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    VšemÊjubilantům,ÊkteříÊv listopadu oslavíÊsvéÊnarozeniny,ÊÊÊÊÊ
srdečněÊblahopřejeme:  

 
Vopařilová Anežka 
Boleslav Jan 
Kopecká Marie 
Jílková Emilie 
Švecová Marta 
Květenská Vlasta 
Juklová Jana 
Kopecká Alena 
Kysilková Vlasta 
Kalvodová Eliška 
Machová Dana 
Večeře Josef 
Štěrba Vítězslav 
Klejch Václav 
 
 

„NaÊtomtoÊsvětěÊneníÊtakÊdůležité,ÊkdeÊjsme,ÊaleÊjakýmÊ 
směremÊseÊpohybujeme.“. 

OliverÊWendellÊHolmes 
 
 

VÊříjnuÊjsmeÊseÊrozloučiliÊsÊpaníÊAnežkouÊKlejchovou. 
„NeztratiliÊjsmeÊty,ÊkdoÊnášÊsvětÊopustili.“ 

Sv.ÊAugustin 

VeřejnéÊzasedáníÊdneÊ14.Ê10.Ê2024 
PřítomnoÊbyloÊ9ÊčlenůÊZO. 

 
ZOÊschválilo:ÊÊ 
- kupní smlouvu mezi Římskokatolickou farností Sebranice  
u Litomyšle se sídlem č.p. 1, 569 62 Sebranice, 
a Obcí Sebranice, 569 62 Sebranice č.p. 30. Smlouva řeší nákup 
pozemku p.č. 70/6 o výměře 1320 m2 a na základě GP  
č. 589-315/2024 nově vzniklého pozemku 70/25 o výměře 487 m2. 
Cena za nemovitosti činí 1 535 950 Kč. Geometrický plán  
a správní poplatek za vklad do katastru nemovitostí hradí kupující. 
- schválilo vypracování nové veřejné vyhlášky o místním poplatku 
za obecní systém odpadového hospodářství pro rok 2025 
s poplatkem ve výši 850 Kč  
- schválilo zajistit sbírku pro postižené obce povodněmi  
ZOÊprojednalo: 
-Ênabídku na odkoupení nemovitosti v obci Sebranice č.p. 334 od 
Agrodružstva Sebranice a souhlasí s tím, že konečné rozhodnutí 
se učiní po projednání na listopadovém zastupitelstvu, a to až po 
společné prohlídce celého objektu. 
ZOÊvzaloÊnaÊvědomí: 
- plnění rozpočtu obce Sebranice k 30. 9. 2024 v příjmech  
a výdajích. 

LenkaÊKaralová,ÊstarostkaÊobce 

SpolečenskáÊkronika 

PravidelnýÊsvozÊodpadů 
Listopad,ÊprosinecÊ2024 

Popelnice:Ê8. 11., 22. 11., 6. 12., 20. 12. 
Plasty:Ê25. 11., 23. 12. 
Papír,Êolej,Êplechovky:Ê29.Ê11. 

ZÊjednáníÊZO 

PozvánkaÊnaÊveřejnéÊzasedáníÊZO 
Zveme občany  

na veřejné zasedání ZO, které se koná  
vÊpondělíÊ18.Ê11.Ê2024ÊvÊ17.30Êhodin 
v zasedací místnosti Obecního úřadu. 

 
Kulturní komise obce Sebranice 
Vás srdečně zve na slavnostní 

 
ROZSVÍCENÍÊ 

VÁNOČNÍHOÊSTROMU 
 

vÊneděliÊ1.ÊprosinceÊ2024 
vÊ17:00hod.Ê 

uÊkapličkyÊnaÊPohoře 
 

Adventní čas bude zahájen slovem.  
 

Připraven bude kulturní program. 
Občerstvení zajištěno. 

 

Pojďme společně přivítat vánoční čas. 

 
 

VÝSLEDKYÊSENÁTNÍCHÊVOLEBÊ2024ÊII.ÊKOLOÊÊ 
OBVODÊČ.Ê50Ê–ÊSVITAVYÊV OBCIÊSEBRANICEÊ 

ZEÊDNEÊ27.ÊaÊ28.Ê9.Ê2024 
 
Počet voličů celkem:  751 
Počet vydaných obálek:  179 
Počet platných hlasů:  179 
Počet neplatných hlasů:        0 
Účast v %:     23,83% 
               
Pořadí kandidátů podle počtu získaných hlasů: 
 
DAVID ŠIMEK  141 
MICHAL KORTYŠ   38 

     LamidoÊSebraniceÊnabízíÊnebytovéÊ 
ÊÊÊÊÊprostoryÊvÊpodkrovíÊkÊpronájmu  

 

     V případě zájmu více informací u pana  
Petra Pohorského - tel. 731 175 591, e-mail: 
pohorsky@lamido.cz. 
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     Kořeny českého národa sahají do hluboké historie a náš státní 
útvar prošel v průběhu dějin bouřlivým vývojem i nejednou  
nadvládou cizího národa. Naše země byly do roku 1918 po téměř 
400 let součástí habsburské monarchie (od roku 1867 zvané  
Rakousko-Uhersko). 
     Roku 1889 se stal následníkem trůnu synovec císaře Františka 
Josefa I. arcivévoda František Ferdinand d´Este. Měl v plánu  
monarchii proměnit ve Spojené státy Velkého Rakouska. Císař měl 
ale tuhý kořínek a vládl stále dál. Napětí v Evropě rostlo. Roku 
1914 se František Ferdinand vydal na neklidný Balkán, kde byl 
zastřelen atentátníkem a tento čin byl dobrou záminkou, aby  
Rakousko vyhlásilo válku Srbsku. Postupně se do války přidala 
celá Evropa. Na jedné straně stály tzv. Ústřední mocnosti  
reprezentované především Rakouskem a Německem, na druhé 
straně válčila tzv. Dohoda – Francie, Británie a Rusko. Síly byly 
dlouho vyrovnané, proto se vojáci zakopali a obě armády začali 
proti sobě nasazovat nové zbraně (tanky, letadla, plyn). V roce 
1917 vstoupily do války Spojené státy americké a v Rusku vypukla 
revoluce. 
     Do první světové války narukovalo spousta Čechů, Moravanů  
a Slezanů, ale ne všem se chtělo bojovat za císaře pána. Zatímco 
vojáci bojovali, ale nevěděli proč, čeští politici ve službách  
monarchie nedělali nic. Ale našel se politik, který šel proti proudu, 
Tomáš Garrigue Masaryk. V roce 1914 odešel do zahraničí, kde 
se postavil proti většině a svou ideu samostatného  
Československa nakonec prosadil. 
     Zatím na bitevním poli mnozí čeští vojáci řešili, za koho a proti 
komu bojovat. Ti, kteří přešli na stranu Dohody vytvořily tzv. Legie. 
Z nich se postupně stala regulérní zahraniční armáda. Největší 
úspěchy slavily Legie v Rusku, postupovaly na pomoc Západní 
frontě. Pak se ale vše rázem změnilo. V Rusku vypukla krvavá 
bolševická revoluce. Bolševici vyhlásili separátní mír a cesta na 
západ byla uzavřena. Legie chtěly bojovat za Československo a 
vrátit se domů, ale cesta se nakonec protáhla kolem celého světa. 
Legionáři dorazily domů až v roce 1920 už do samostatného  
Československa. 
     V roce 1916 zemřel po 68 letech vlády císař František Josef I. 
Na trůn nastoupil jeho prasynovec Karel I., který chtěl válku co 
nejdříve skončit. Národům chtěl dát autonomii a plánoval se  
nechat korunovat českým králem. Myslel to dobře, ale bylo už 
pozdě. V roce 1918 válka skončila vítězstvím Dohody a z vůle 
vítězů bylo Rakousko-Uhersko rozděleno na několik nových  
malých států (Československo, Rakousko, Maďarsko, Rumunsko 
a Jugoslávie). 
28. října 1918 se tak zrodila samostatná Československá  
republika. 14. listopadu 1918 byl prezidentem zvolen T. G.  
Masaryk, politik, jenž měl na zrodu samostatného státu největší 
zásluhu. 
     Vlády se ujmuli Masarykovi spolupracovníci z exilu, Eduard 
Beneš a Milan Rastislav Štefánik, z domova pak Karel Kramář a 
Alois Rašín. Přijali jsme novou hymnu i vlajku, měnou se stala 
koruna. Brzy přišla v platnost i nová ústava. Základem byla dělba 
moci na zákonodárnou – parlament, který přijímal zákony,  
výkonnou – vládu, která za své vládnutí byla odpovědná  
parlamentu, a moc soudní, která nezávisle rozhodovala. To jsou tři 
známé pilíře demokracie, parlament, vláda, soud. Samozřejmostí 
bylo volební právo, a to i pro ženy, právo na stávku, svoboda  
náboženského vyznání a svoboda slova. 
     Zdálo by se, že se z nové republiky všichni pouze radovali, ale 
bohužel nebylo tomu tak. Idea Československa stála totiž na tom, 
že Češi a Slováci jsou jeden národ, ostatní jsou jen národnostní 
menšiny (Němci, Maďaři, Rusíni, Poláci). Tak si Československo 
hned při svém vzniku zabudovalo do svých základů časovanou 
bombu, ostatně jako tehdy celá Evropa. 
     Československo se narodilo do světa, který k němu už od  
počátku nebyl nijak přátelský. Na východ od nás zuřila rudá  
bolševická diktatura, na západě se pak rodila hnědá diktatura  
nacistická. A o moc lepší to nebylo ani na severu a na jihu. Mladé 
Československo se tak stalo ostrovem demokracie ve střední  
Evropě. S demokracií přišly i hospodářské úspěchy. 
V Československu zůstaly 2/3 průmyslu Rakousko-Uherska, a ten 
začal opět kvést (Laurin Klement, Praga, Tatra, ČKD, Škoda, Aero, 
Baťa). Díky tomu jsme se stali za první republiky tahounem  
průmyslového odvětví v Evropě. 
     Nový stát s sebou přinesl vznik některých do dnešní doby  
aktuálních státních symbolů. Prvotně provizorně zvolený  
červenobílý prapor pro státní vlajku nebyl nejšťastnější volbou kvůli 
své podobnosti s vlajkou Polska. Československou vlajku proto 
kromě bílé a červené barvy zdobí i modrý klín sahající až do její 
poloviny, který symbolizuje slovanskou jednotu a vzájemnost.  

VznikÊČeskoslovenskéhoÊstátuÊv roceÊ1918Ê–ÊkrátkéÊpojednáníÊ 

Někdy bývá vykládán jako symbol Slovenska, někdy jako  
symbol Moravy.  
     Národní hymnou se stala píseň Kde domov můj (slova: Josef 
Kajetán Tyl, hudba: František Škroup), která byla později doplněna 
o slovenskou píseň Nad Tatrou se blýská. 
Svátek 28. října nejen že oslavuje významný historický moment – 
vznik československého státu, ale také připomíná občanům  
důležité společenské demokratické hodnoty, které přímo  
kontrastují s autokratickými i totalitními režimy, jež naši zemi  
v dějinách sužovaly, a není tomu lépe ani v současné době.  
Na demokratický přístup první republiky bylo neveřejně  
vzpomínáno i v letech, kdy naši zemi svírala totalita. Tento svátek 
je bez pochyb jedním z nejdůležitějších a nejvýznamnějších svátků 
České republiky, čehož dokladem může být každoroční udělování 
státních vyznamenání. 
 

K.ÊVotřel 
ČerpánoÊz těchtoÊpramenů: 

PavelÊKoutský,ÊseriálÊDějinyÊudatnéhoÊčeskéhoÊnárodaÊ(2013) 
SabinaÊStloukalová,ÊVýukovéÊmateriályÊoÊstátníchÊsvátcíchÊproÊ 

1.ÊstupeňÊZŠÊ(2021) 

     Už tradičně jsme oslavili výročí dne vzniku samostatného  
československého státu. Učitelé a děti ze základní i mateřské  
školy oslavili toto výročí úctou u památníku padlých z 1. světové 
války u kapličky na Pohoře. Zazpívali hymnu České a Slovenské 
republiky, oblíbenou lidovou píseň T. G. Masaryka Ach synku, 
synku a společně jsme si také zazpívali píseň „Ta naše písnička 
česká“. 

OÚÊSebranice 

PřipomenutíÊvznikuÊsamostatnéhoÊČeskoslovenska 

Foto:ÊOÚÊ3x 
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PodzimníÊvýstavaÊ26.Ê-Ê27.ÊříjnaÊ2024 

PrezentaceÊdětíÊzeÊzákladníÊškoly 

PrezentaceÊmateřskáÊškolyÊSebranice PrezentaceÊČSZÊSebranice 
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PodzimníÊvýstavaÊ26.Ê-Ê27.ÊříjnaÊ2024 

 
VelkéÊpoděkováníÊpatříÊvšem,ÊkteříÊpřispěliÊdobrovolnýmÊ

příspěvkemÊnaÊpovodně.ÊVybraloÊseÊ62.933ÊKč. 
VÊpříštímÊčísleÊSebranickýchÊnovinÊVásÊbudemeÊ 
informovatÊoÊkonkrétnímÊpředáníÊVašehoÊdaru.Ê 
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ŘíjenÊvÊnašíÊškolce 

PouštímeÊdraka 

StavímeÊsiÊdomeček HrajemeÊsiÊsÊlistím 

SlavímeÊnarozeniny PečemeÊštrůdl 

HrajemeÊdětemÊpohádku 
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MaláÊpodzimníÊhudbaÊsÊp.ÊKubátem VařímeÊzeleninovouÊpolévku 

PodzimníÊkeramickáÊdílnaÊproÊveřejnost 

PozvánkaÊnaÊVánočníÊkeramickouÊdílnu 

ZaÊMŠÊJ.ÊMokrejšová 

PřipomínámeÊcvičeníÊrodičůÊsÊdětmi.Ê 

KaždéÊúterýÊodÊ17.00-18.00ÊnaÊsáleÊKD.Ê 

PoprvéÊ5.Ê11.Ê2024 
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PřívesnickýÊtáborÊHuráÊzaÊdobrodružstvímÊ2 

     Již druhým rokem se poslední prázdninový týden uskutečnil 
přívesnický tábor pro děti z prvního stupně. Kemp s názvem Hurá 
za dobrodružstvím 2 vedli nadšení a hlavně zkušení vedoucí  
salesiánských chaloupek Hana Dvořáková, Jakub Kučera a Jan 
Vostřel. Společně sestavili rozmanitý program plný her, zábavy  
a pohybu. Děti měly možnost prožít naučný program lesní  
pedagogiky, jet na výlet vlakem do lanového parku v Borové,  
navštívit naše koupaliště a volejbalové hřiště, vyrábět, objevit nová 
místa v Sebranicích při půldenní túře s buzolou. Celý týden byl 
propojen tematickou hrou, která byla zakončena bojem o poklad. 
Každý den odcházeli všichni domů šťastní, unavení a plní zážitků.         
     Děkuji tímto obci Sebranice a mateřské školce Sebranice  
za poskytnutí prostor keramické dílny, kde měl kemp zázemí. Zde 
se ráno děti sešly a odtud vyrážely za prázdninovým  
dobrodružstvím.  

zaÊorganizátoraÊakceÊSpolekÊrodičůÊpřiÊZŠÊLubná-Sebranice,Ê 
JarmilaÊSommerová 

 
HodnoceníÊsamotnýchÊúčastníkůÊ 

 
ÊÊÊÊÊSuper tábor, rozhodně doporučuji všem. Každý rok je nějaké 
téma. Vždy se dá něco vyrobit a vzít si to pak domů. Když je  
hezky, jde se na koupálko. Oblíbený trest jsou žabáci. A jsou tam 
super vedoucí Hanka s Kubou a Jendasem. 

HonzíkÊLidmila 
 
     Nevadilo mi brzo vstávat, protože jsem se na každý den těšil.  
A bavilo mě, že jsem tam chodil s bráchou. 

OndraÊKučera 
 
     Líbilo se mi úplně všechno, nejvíc, když jsme si hráli jako piráti 
a hledali poklad. Už se moc těším na příště. 

RozálkaÊKusá 
 
     Každý den rychle utekl, hráli jsme různé hry, nejvíc se mi líbila 
rozdupka. Moc fajn byl výlet vlakem. 

ŠtěpaÊKučera 
 
     Líbilo se mi, že jsem tam měla hodně kamarádů. 

NatálkaÊLněničková 
 
     Na kempu ve školce jsem byla už podruhé. Měla jsem tam  
hodně kamarádů ze školy. Bavily mě hry, nejvíc branball, rozdupka  
a piráti. Barvili jsme si vak a vyráběli jsme obrázky na sklo. Já 
jsem si vyrobila motýlka a opičku. Týden hodně rychle utekl, 
v pátek mě mrzelo, že už to končí.    

VerunkaÊSommerová 
 
     Mě nejvíce bavilo hledání pokladu a koupání na Sebranickém  
koupališti. Sestře Lucince se nejvíce líbila hra na piráty. 

SimčaÊŘíhová  
 

Na táboře se mi líbilo všechno, moc mě bavila dupaná a koupačka 
v Sebranském koupališti.  

AdámekÊMalý 
 
     Nejvíce se mi líbila návštěva lanového parku v Borové, kam 
jsme jeli vlakem. Super bylo koupaliště, kde jsme se klouzali  
na skluzavce.  

SofinkaÊKlusoňová 
 

     Nejvíce se mi líbilo vyrábění obrázků na sklo, cesta za  
pokladem a vytváření obřích bublin. 

PavlíkÊKlusoň  

PěšíÊvýlet,ÊzaslouženýÊodpočinek 

LesníÊpedagogika 

ZcelaÊjinýÊplážovýÊvolejbal OzdobenéÊvaky 
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CestaÊvlakemÊdoÊBorové LanovýÊparkÊBorová 

HryÊvÊlese PokladÊjeÊnáš 

VítěznýÊpokřikÊ„vyhráliÊjsme!“ J.ÊSommerová 
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CoÊseÊdějeÊzaÊdveřmiÊZŠ? 

OblastníÊkoloÊpřespolníhoÊběhuÊv Litomyšli,ÊI.Êstupeň 
 

     V úterý  17. 9. 2024 se v Litomyšli uskutečnilo Oblastní kolo  
přespolního běhu. Na trati dlouhé 600 m, vedoucí příjemným  
prostředím Černé hory, ukázalo devatenáct mladších žáků z naší 
školy svou rychlost, pevnou vůli a schopnost zvládat fyzickou  
námahu.  
     Přespolní běh ukázal, že máme na naší škole talentované  
sportovce, kteří nás jistě budou skvěle reprezentovat i v budoucnu. 
Gratulujeme Janu Šmídovi z druhé třídy, který obsadil krásné  
2. místo.  
     Celá akce se nesla v přátelském duchu. Děkuji našim  
sportovcům, že se vzájemně povzbuzovali a týmově podporovali. 

Mgr.ÊIlonaÊBřeňová 

Foto:ÊMgr.ÊH.ÊŠafářováÊ 

NaÊskokÊdoÊLondýna 
 
     Na konci září se skupina vybraných žáků z druhého stupně 
naší školy vydala na pětidenní autobusový zájezd do Londýna. 
Cílem bylo nejen poznat zajímavá místa tohoto krásného  
evropského města, ale také na vlastní kůži vyzkoušet, na jaké 
úrovni je jejich znalost angličtiny. 
     Cesta autobusem a následně i nočním trajektem  
/ z francouzského Calais do anglického Doveru/ uběhla naštěstí 
docela rychle, přestože trvala více než dvacet hodin. Trochu  
rozlámaní, ale o to víc zvědaví a nadšení, jsme se mohli vydat do 
ulic jako správní zahraniční turisté. Těch jsme za tři dny pobytu 
v Londýně potkávali davy. Přijížděli sem z nejrůznějších koutů 
světa a stejně jako my byli ohromeni moderními stavbami, které 
vyrostly v bezprostřední blízkosti starých historických budov.  

     Tím je mimochodem Londýn pověstný. Slečna průvodkyně nám 
postupně ukázala Houses of Parliament, Big Ben, Piccadilly  
Circus, Trafalgar Square i sídlo premiéra na Downing street.  
Nesměl chybět Buckinghamský palác a závěr dne patřil projížďce 
na obřím kole London Eye. V pozdních večerních hodinách jsme 
se pak rozloučili a po skupinkách jsme odjeli do  
našich ,,adoptivních“ rodin. Byli jsme překvapeni, jak vřele nás 
jejich členové přivítali. Společná večeře i povídání si o všem  
možném nám jasně ukázalo, jak důležité je se učit jazyky.  
Po počátečním ostýchání  ale každý zjistil, že na tom s angličtinou 
nejsme vůbec zle. 
     Následující den patřil prohlídce královského víkendového sídla 
Windsor. Zde tráví členové britské královské rodiny volné dny. 
Tento hrad byl zamilovaným místem královny Alžběty II., která zde 
s oblibou venčila své psíky plemene corgi. Déšť ale nemilosrdně 
zahnal všechny do autobusu a proto se nám velmi hodila předem 
zamluvená prohlídka British Museum. Krásné expozice, které  
dokumentují historii od nejstarších časů až po současnost, vývoj 
lidstva , kultury a umění, všechny nadchla. Procházet se kolem 
sarkofágů z pyramid v Egyptě, pozorovat africké domorodé masky 
nebo stát před sochou z Velikonočních ostrovů, to by měl zažít 
alespoň jednou v životě každý.  
     Poslední den pobytu jsme zahájili na nultém poledníku. Že  
nevíte, kde to je? Pak vám prozradíme, že se nachází v blízkosti 
slavné observatoře Greenwich. Ta je vysoko na kopci nad městem  
a mimo jiné je zde i nádherný výhled na jednu z nejzajímavějších  
částí města. Z kopce dolů jsme rychle sešli kolem lodi, která dříve 
převážela čaj a dnes je jen připomínkou starých časů až do  
přístaviště, kde jsme se nalodili na výletní loďku a dojeli až 
k Toweru. Původně stará pevnost s vězením je dnes známá  
hlavně tím, že jsou zde uloženy královské korunovační klenoty  
a vzácné části královského pokladu.  
Ti pozornější z nás také našli krásný skleněný památník, který je 
věnován všem těm, kteří se zasloužili o rozkvět Anglie. Na jeho 
vrchní části je potom položen sklenění polštářek, připomínající 
všemi milovanou a obdivovanou princeznu Dianu. Nesmělo chybět 
ani kontrola počtu krkavců, kteří se pohybují po celém areálu.  
Pověst praví, že pokud se některý ze sedmi z nich ztratí, bude 
království ohroženo. Z Toweru jsme se prošli přes Tower Bridge až 
k St. Paul´s Cathedral. Že už jste to někde slyšeli? Tak to je docela 
možné. Je to druhá největší katedrála v Evropě a konají se zde 
například královské svatby. Tak a teď už jenom rychle na metro. 
Mimochodem – v metru je tu rušno, plno a člověk se musí mít na 
pozoru. My jsme to ale zvládli na jedničku s hvězdičkou, ikdyž to 
někdy bylo napínavé. Ani v situaci, kdy jsme se nevešli do jednoho 
vagónu a druhá část z nás jela dalším spojem, jsme  
nezazmatkovali a dorazili v klidu do cíle.  
     Ufff, ale bylo to náročných pět dní. Viděli jsme spoustu  
zajímavých míst, naučili jsme se něco z historie Anglie a hlavně 
jsme zjistili, že ,,šprtat“ slovíčka a gramatiku,  se někdy opravdu 
může hodit. 
     Velký dík patří rodičům, že dětem cestu umožnili. Skvělými 
parťáky byli i páni řidiči a slečna průvodkyně. A klobouk dolů před 
samotnými účastníky zájezdu. S touhle prima partou byla radost 
cestovat. 

LenkaÊKunčíková,ÊvychovatelkaÊŠD 
JitkaÊJirková,ÊasistentkaÊpedagoga 

/oběÊtéžÊúčastniceÊzájezdu/ 

KroužekÊZážitkovéhoÊučeníÊnásÊbavíÊ 
 

     Učíme se prostřednictvím zážitku – letos jsme kroužek zahájili 
tématem hlavolamů. Už víme, jaký hlavolam vznikl jako první  
a k čemu hlavolamy sloužily v dávných dobách. Seznamujeme se 
s různými typy hlavolamů a své hlavičky si lámeme nad různými 
logickými hádankami slovní, obrázkové i digitální podoby. Těšíme 
se na všechna témata, která nás letos čekají.  

Mgr.ÊHanaÊŠafářováÊ 

Foto:ÊMgr.ÊI.ÊBřeňováÊ 
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     ZájezdÊdoÊAnglie 

 
     Ve středu 25. 9. 2024 jsme se vydali se školou do Anglie. 
V pozdnějších ranních hodinách jsme se sešli před budovou ZŠ 
v Lubné. Odtud jsme vyrazili. Samotná cesta do Anglie nám  
zabrala celou středu. Nejdříve autobusem do francouzského  
města Calais a odtud trajektem přes průliv La Manche do britského 
města Dover. Z Doveru pak už jen pár hodin do centra Londýna. 
První den v Anglii jsme prošli spoustu památek včetně známých 
budov a míst jako Elisabeth’s Tower nebo Buckingham Palace.  
Ve večerních hodinách jsme se dopravili na místo setkání. Zde 
jsme poprvé viděli rodiny, u kterých jsme přespávali. Rozloučili 
jsme se tedy se zbytkem autobusu a nasedli do auta a jeli, nebo šli 
k rodinám. Některé rodiny měli více členů, někteří z nás ale také 
bydleli u jedinců. Anglické rodiny byly různého věku a různých ras. 
Některé dokonce měly i domácí mazlíčky.  
     Já a moje spolužačky jsme nebydleli u vícečlenné rodiny. Byla 
to paní středního věku s milým pejskem. Cestou k ní jsme si trochu 
povídali. Bydleli jsme ve skromném, ale moc útulném bytu. Byl 
typicky cihlový s malou zahradou. K večeři jsme od paní dostali, jí 
uvařené anglické jídlo. Byly to hranolky s vařenou zeleninou  
a houbovou směsí, plněnou masem a těstem na vrchu. Jelikož 
jsme asi zvyklé na jiné chutě, moc nám to nechutnalo, ale věřím, 
že kdybychom v Anglii vyrostli, moc bychom si pochutnali. Byli 
jsme po dlouhé cestě a celkovém dni unavení, a tak jsme si  
vyčistili zuby a šli spát. Spali jsme pohromadě v hezkém pokojíku. 
Postele byli podle většiny na nás nezvykle měkké, ale po už  
zmíněném dlouhém dni nám to vůbec nevadilo.  
     Druhý den jsme brzo vstávali, abychom se stihli dopravit  
na místo setkání, odkud jsme autobusem jeli opět do Londýna. 
K snídani jsme si dali cereálie s mlékem. Samozřejmě jsme  
nemohli vynechat anglický černý čaj také s mlékem. Vyčistili jsme 
si zuby a vyrazili. Tento den byl lehce volnější, ale také jsme toho 
viděli mnoho. Například známý hrad Windsor, nebo British  
Museum. Večer jsme se opět dostavili na místo setkání. Zde si nás 
rodiny vyzvedli a jeli jsme k nim domů. Tentokrát jsme večeřeli 
těstoviny s rajčatovou omáčkou a česnekovou bagetou. Opravdu 
nám to velice chutnalo. Ani dnes nebylo moc času na večerní  
povídání. Šli jsme tedy naposled u této paní spát.  
     Poslední den jsme stejně jako předešlý brzo ráno vstávali. 
K snídani jsme měli opečené toasty s arašídovým máslem  
a džemem, či marmeládou. Paní nás naposledy zavezla na místo 
setkání. Poděkovali jsme za pobyt a rozloučili se. Autobus nás 
zavezl opět do centra. Poslední den vůbec nepršelo. Překvapivě 
bylo slunečno. Byli jsme u památek jako Tower of London nebo 
Tower Bridge.  
     V šest hodin večer jsme se naposledy za tento výlet rozloučili 
s Londýnem a vyrazili směr Dover. Zde jsme v noci najeli na  
trajekt.  
Neděli, tedy poslední den výpravy, jsme strávili v autobuse. Asi tak 
v šest odpoledne jsme dojeli do Lubné. Vzali jsme si všechny věci 
a šli domů.    
     Myslím, že jsme si všichni většinu času v Anglii užili.  

EliškaÊJánová,ÊžákyněÊ9.Êtřídy 

ZájezdÊdoÊAnglie 
 
     Naše škola nám umožnila přihlásit se na zájezd do Anglie.  
Protože z naší školy bylo málo zájemců a bylo nutné obsadit celý 
autobus, doplnili kapacitu rodinní příslušníci a žáci z Dolního  
Újezdu. Pětidenní zájezd zajišťovala brněnská cestovní kancelář. 
Vyjížděli jsme ráno ve středu 25. 9. od školy v Lubné. Cesta trvala 
přes 20 hodin, bylo to náročné a dlouhé. Někteří si ji zpříjemnili 
hudbou, někdo si raději četl a jiní se snažili celou cestu prospat. 
V autobuse se nám představila naše paní průvodkyně a rozdala 
nám seznam památek, co navštívíme. Jeli jsme přes Německo, 
Nizozemsko, Belgii a Francii, odkud jsme pokračovali trajektem do 
Anglie.   
     Do našeho cíle jsme dojeli ve čtvrtek brzy ráno. Celá naše  
skupina se hned vydala na „Londýnský maraton“, jak tomu říkala 
naše paní průvodkyně. Viděli jsme například Big Ben, Buckin-
ghamský palác, Piccadily Circus, Čínskou čtvrť, Trafalgarské ná-
městí a byli jsme na London Eye. V parku byla spousta veverek, 
které se nás vůbec nebály, a dokonce jsme procházeli i kolem 
pelikánů. Večer jsme autobusem dojeli na určené místo, kde si nás 
každý večer vyzvedávaly naše hostitelské rodiny a každé ráno nás 
na toto místo opět dovezly. Někteří dojížděli například půl hodinu a 
někdo třeba jenom pár minut. Byli jsme ubytovaný po skupinkách, 
takže nikdo nebyl sám. Každý jsme rodině přivezli nějaký malý 
dárek. Rodiny nám zajišťovaly nejen místo na přespání, ale i stra-
vu.  
 

     Druhý den ráno jsme vyjížděli okolo půl osmé. Navštívili jsme 
hrad Windsor a Britské muzeum, kde bylo neskutečně mnoho  
exponátů. Poslední den v Anglii jsme viděli Tower Bridge,  
Greenwich Park a Tower of London – tam jsou uloženy  
korunovační klenoty. Také jsme byli u katedrály svatého Pavla. Po 
celém Londýně jsme viděli typické červené telefonní budky a dvou-
patrové autobusy. Vyzkoušeli jsme si i jízdu anglickým metrem.      
     V sobotu večer jsme vyjeli zase zpátky do Čech. V autobuse 
jsme vyplňovali dotazník spokojenosti. Také jsme dostali pracovní 
list s vědomostními otázkami o Londýně a tři lidi s největším  
počtem bodů vyhráli různé ceny. Do Lubné jsme přijeli v neděli 
večer, kde na nás čekali rodiče, a se spousty zážitků jsme jeli  
domů.  

ZuzanaÊBartoňová,Ê9.Êtřída 

EvropskýÊdenÊjazyků:ÊÊNaÊskokÊdoÊPaříže 
 
     Ve čtvrtek 26. září si obvykle  
připomínáme Evropský den jazyků. 
Letos jsme se vydali Na skok do 
Paříže, kde se odehrávaly olympijské 
hry. O svém dětství a navštěvované 
škole v Paříži nám přišel poutavě 
povyprávět pan Kadlec. Žáci  
I. stupně se zaměřili na památky, 
které jako turisté z různých zemí 
prostřednictvím nápaditých úkolů 
navštívili. Stanovišti rozmístěnými po 
škole nejprve provedli učitelé žáky, a 
poté starší žáci mladší spolužáky. 
Spolupráce vycházela, a tak jsme se 
na závěr ve družině mohli sejít a 
ocenit všechny úspěšné týmy. Žáci 
mohou tak už jen vzpomínat, jak 
vystoupali na Eifelovku 1665 schodů 
nebo plavali v řece Seině, navštívili 
umění v Louvru, oblékli se podle 
pařížské módy, zazvonili na zvon u 
Notre Damme, zahráli si petanque nebo jeli svůj závod Tour de 
France.  Výlet to byl vyčerpávající a dojmy zůstávají. 

Mgr.ÊMartinaÊJakoubková 

DisneylandÊPaříž 
Foto:Ê2xÊMgr.ÊM.ÊJakoubkováÊ 

JedemeÊTourÊdeÊFrance 
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EvropskýÊdenÊjazykůÊnaÊdruhémÊstupni 
 
     Evropský den jazyků si každoročně připomínáme 26. září. 
V rámci tohoto významného dne jsme na druhém stupni pro žáky 
připravili kvízy a soutěže na téma „Reálie anglicky mluvících  
zemí“. Žáci si mohli vyzkoušet, co vše znají z historie, současnosti, 
zeměpisu, společenského života, sportu a kultury Velké Británie, 
USA, Kanady či Austrálie. Soutěžili mezi sebou v družstvech,  
prověřili si svoje znalosti a jistě se také dozvěděli mnoho nových 
zajímavostí a faktů, které se jim v životě určitě neztratí. 

Mgr.ÊLeonaÊPlešingerová 

PřírodovědnáÊvycházkaÊproÊučiteleÊv Sebranicích 
 
    Učitelky naší základní školy se sešly ve středu 9. 10. s paní  
Feltlovou z Půdy Městské knihovny v Poličce, a ta nás provedla 
krátkou vycházkou po Sebranicích. Ukázala nám z pohledu  
biologa, na co se můžeme zaměřit s žáky v přírodovědných  
předmětech. Začali jsme se divit hned u lípy před školou, když 
jsme lupami zkoumaly shluky malých broučků původem ze  
Středomoří. Dále jsme sešly ke stráňce se sedmi druhy plžů,  
kousek dál je stromořadí babyk, druhu javoru. Řešily jsme  
detektivní úlohu s listy. A byly svědky změny přírody po vykácení  
vysokých stromů, jak se v místě daří jedovatým rostlinám, ale také 
vzácnému jilmu horskému, který se listem velmi  podobá lísce. 
Získali jsme tak nové podněty pro výuku, za které děkujeme  
vedení Půdy v Poličce. 

Mgr.ÊMartinaÊJakoubková 
DivadelníÊpředstaveníÊ„PeterÊBlack“ 

 
     V pondělí 14. října se žáci 8. a 9. třídy zúčastnili činoherního  
anglicko-českého divadelního představení „Peter Black“. Ve  
Smetanově domě v Litomyšli si pro ně trojice herců z Divadelního 
centra Zlín připravila příběh člověka, který během jediného dne 
přišel úplně o všechno a je nucen začít opět od nuly. Celý příběh 
je zpracován s humorem, formou jednoduchých rozhovorů  
a scének. 
     Představení mělo u osmáků a deváťáků pozitivní ohlasy. Bylo 
srozumitelné a poutavé.  

Mgr.ÊLenkaÊČermáková 

FotbalovýÊturnajÊZŠÊ–ÊFotbalovýÊPohárÊFAČR 
 
     V úterý 15. 10. 2024 se naši žáci opět zúčastnili již tradičního 
fotbalového turnaje pro děti 2. stupně základních škol v rámci  
mezinárodního týdne fotbalu, tzv. UEFA Grassroots Week.  
Účastnit se mohou žáci neregistrovaní, případně hrající nejvýše 
krajské fotbalové soutěže. Tentokrát jsme zavítali do Poličky. 
Z mého pohledu žáci hráli výborně, na hranici svých možností. Po 
dvou výhrách, dvou prohrách a jedné remíze bychom měli obsadit 
krásné třetí místo. Statistika je ovšem neúprosná a přidělila nám 
místo páté. O konečném pořadí rozhodly až poslední zápasy,  
jejichž výsledky byly překvapivé. Žáky však musím pochválit za 
velkou snahu i předvedené výkony. Děkuji také trenérům  
fotbalových týmů z FK Sebranic za vzornou přípravu naší  
mládeže. 

Mgr.ÊZdeněkÊPřiklopil 

SoutěžÊfinančníÊgramotnostiÊÊÊÊ 
 

 Naše škola se dne 16. 10. zúčastnila 1. kola celorepublikové  
Soutěže finanční gramotnosti. Zájemci ze 4. a 5. třídy si vyzkoušeli 
řešit náročné otázky týkající se bezhotovostních plateb, úvěrů  
a rodinných i osobních rozpočtů. Nejlepších výsledků dosáhli  
Ondřej Dřínovský, Josef Motyčka a Michaela Lehocká.  
Gratulujeme a přejeme hodně štěstí v dalším kole, kde ti nejlepší 
vytvoří společný tým.  

Mgr.ÊHanaÊŠafářováÊ 

DobrodružstvíÊPanama 
 

     „Dobrodružství Panama“ je název cestopisného a přírodověd-
ného pásma, které nám v pátek 18. října v Sebranicích představila 
již dobře známá dvojice cestovatelů – manželé Kateřina a Miloš 
Motani. Letos nás provedli dalším zajímavým koutem světa, který 
pro Evropany objevil už Kryštof Kolumbus.  Prostřednictvím  
poutavého vyprávění a překrásných fotografií a videí jsme se  
nechali přenést do této velmi zajímavé, ale pro nás nepříliš známé 
středoamerické země. Dozvěděli jsme se zajímavosti o stavbě 
slavného Panamského průplavu a prozkoumali prales s jeho  
typickými živočichy – lenochody, vřešťany, malými opičkami titi, 
jedovatými pavouky, hady, škorpióny nebo kolibříky. Ponořili jsme 
se do podmořského světa a pozorovali žraloky, rejnoky, želvy či 
čerstvě narozené velrybí mládě. Setkali jsme se s domorodým 
obyvatelstvem a také jsme se seznámili s tradičními panamskými 
svátky a slavnostmi. Téměř dvě hodiny utekly jako voda a my jsme 
z představení odcházeli plni dojmů a obohaceni o nové vědomosti. 

Mgr.ÊLeonaÊPlešingerová 

Foto:ÊMgrÊZ.ÊPřiklopil 

Foto:ÊMgr.ÊM.ÊJakoubková 

Foto:ÊMgrÊL.ÊPlešingerová 

Foto:ÊMgr.ÊH.ÊŠafářováÊ 
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     V neděli 6. října proběhla tradiční drakiáda.  
Protože tento ročník byl pro mě první, tak mě nemile překvapilo, že 
slovo drakiáda je jedním z těch proradných slov, ve kterých se po 
k nepíše tvrdé, ale měkké i. Naštěstí jsem neměl na starosti  
vytváření plakátu ani diplomů. To by má mýlka byla více zjevná. 
Možná jste si však tvrdého y ve slově drakyáda všimli v hlášení 
rozhlasu. Samotná drakiáda proběhla u kapličky Na kněžství.  
Záměrem bylo zpřístupnit tuto akci také Lubenským, aby to neměli 
tak daleko. Po propršeném pátku a sobotě jsme se těšili na hezké 
počasí, které jsme si do nebe objednali. Nemile nás však zaskočila 
nepřítomnost větru, který se nejspíš tam nahoře nepočítá  
do kategorie pěkné počasí. I přes tuto nepříjemnost se pár draků 
dostalo do vzduchu a to hlavně díky  vytrvalosti běžců. Nakonec 
se pro každého dostalo sladké odměny a někteří si odnesli  
i diplom. Soutěžilo se totiž ve třech kategoriích a to: nejvýše letící 
drak, nejoriginálnější drak a nejkrásnější drak. Jak trefně  
poznamenal jeden z účastníků možná by stálo za zvážení zda 
kategorie nepřejmenovat na nejrychlejšího běžce a nejšpinavější-
ho účastníka (po propršeném víkendu bylo trochu bahno).  
     Děkujeme všem kdo přišli i přes nepříznivé větrné podmínky. 
Dále děkujeme všem, kteří jakkoli přispěli k uskutečnění této  
akce.  
     Těšíme se na příští ročník a doufáme, že se nebude opakovat 
tradiční bezvětří.  

ZaÊSKMÊSebraniceÊKučeraÊJ. 

Drakiáda 

     V sobotu 5. října sebraničtí hasiči uspořádali již tradiční  
Sousedské posezení. Oblíbené zabíjačkové pochutiny připravili  
společně se Zdenou a Jaroslavem Ondráčkovými. Všichni návštěvníci 
si tak mohli pochutnat na jitrnicích, jelitech, zabíjačkové polévce,  
řezníkově specialitě a jiných dobrotách.  Zákusky ke kávě i čaji  
připravily naše hasičky. Příjemnou atmosféru setkání a dobrou náladu 
doplnili svým vystoupením harmonikáři.  
     Jménem výboru SDH děkuji všem členům sboru, kteří se na  
přípravách akce podíleli, manželům Ondráčkovým za přípravu  
pochutin, harmonikářům za hudební doprovod.  A hlavně děkuji všem, 
kteří si s námi přišli posedět, pobavit se a zakoupením zabíjačkových 
pochutin přispěli na dobrou věc. Sbor dobrovolných hasičů totiž  
věnuje veškerý zisk z akce (cca 20 000 Kč) na pomoc lidem žijícím 
v oblastech zasažených nedávnými povodněmi. O detailech pomoci 
se v současné době intenzivně jedná a v následujících novinách Vás 
budeme o všem dále informovat. 

JiříÊNechvíle,ÊjednatelÊSDHÊSebranice 

SousedskéÊposezeníÊ2024 

ÚpravaÊoploceníÊuÊtenisovéhoÊkurtuÊ 
jeÊvÊrealizaci 

TerénníÊúpravyÊuÊMikuláškuÊdokončeny 

Foto:ÊG.ÊZavoralová 

Foto:ÊL.ÊKaralováÊÊ2x Foto:ÊT.ÊVotřel 
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     V sobotu 19. 10. 2024 přijali pozvání do kulturního domu  
v Sebranicích ochotníci z nedalekého Širokého Dolu, aby potěšili 
naše publikum secvičeným divadelním vystoupením. 
     Nejdříve se představili ti nejmenší – děti - které sehrály  
pohádku „Obušku, z pytle ven“. Přítomní v sále, kde někteří byli  
i jejich rodinnými příslušníky a podporovateli, pohádku v dětském 
provedení již znali. Ale – pohádka je pohádka a dá se vidět  
několikrát po sobě, i když ji člověk zná slovo od slova. Pro nové 
příchozí byla pohádka pohlazením po duši. Podání malých  
ochotníků bylo o to upřímně krásnější, že se děti se svojí  
scénáristkou (a režiserém v podání tamního starosty Pavla Krejsy) 
držely osvědčeného scénáře, který všichni dobře známe. A tak 
když jsme si společně v závěru mohli zazpívat: „Já, s písničkou jdu 
jako ptáček …. trala lala lala lá, ….. bylo všem společně moc  
hezky, pohádkově a skoro už i vánočně. 
     V písničce je tolik krásných slov, poezie a ódy na život, že ji  
s dovolením divadelního souboru odcitujeme pro potěšení všem 
čtenářům celou: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

DivadelníÊpodvečerÊsÊochotníkyÊzeÊŠirokéhoÊDoluÊaÊokolí 

     Po krátké pauze k přestavení kulis následovalo divadelní  
představení od Terryho Pratchetta „Soudné sestry“ v podání 
ochotnického souboru dospělých. Této části divadelního  
podvečera jsem se již bohužel nemohla účastnit, přesto věřím, že 
kdo přišel – nelitoval a prožil hezký večer a obdiv nad výkonem 
účinkujících. 

JanaÊSvobodová 

Foto:ÊJ.SvobodováÊ5x,ÊL.ÊKaralováÊ1x 
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Pozvánky 

 

SrdečněÊVásÊzvemeÊnaÊdivadelníÊpohádku 
Ê„OÊnepodařenémÊčertoviÊ 
ÊÊÊÊaÊnezbednémÊandělovi“,Ê 

kterouÊsehrajeÊspolekÊdivadelníchÊ 
ochotníkůÊŠleglÊNěmčiceÊÊ 

vÊneděliÊ10.ÊlistopaduÊ2024ÊvÊ16.Ê00ÊhodÊ 
vÊKDÊSebranice. 

PozvánkaÊdoÊříšeÊhmyzuÊvÊPoličce 
 
     Vydejte se do úžasné říše drobných, ale obdivuhodných tvorů, 
do kouzelného světa hmyzu a zároveň hrdinů z knih Ondřeje  
Sekory! Unikátní propojení přírody s uměním, velká hmyzí herna 
plná badatelských, pohybových, tvořivých i hravých aktivit,  
vzpomínky na oblíbené příběhy z dětství.. říše barevných křídel  
a ostrých kusadel bude v městském muzeu a galerii v Poličce  
do 5. ledna 2025. 

PozvánkaÊnaÊpohádkovouÊkomedii PozvánkaÊdoÊLubnéÊdoÊkina 
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RozpisÊslužebÊzubníÊpohotovostiÊ 
(soboty,Êneděle,ÊsvátkyÊ8–11Êhod.) 

Listopad,ÊprosinecÊ2024 
2.-3. 11. 2024    MUDr. M. Adamcová Polička 461 725 987 
9.-10. 11. 2024    MUDr. S. Adamec   Polička 461 725 987 
16.-17. 11. 2024  MDDr. I. Bidmonová  Dolní Újezd 461 631 126 
23.-24. 11. 2024  MUDr. I. Burešová   Litomyšl 461 614 569 
30.11-1.12. 2024 MUDr.T. Cacek   Trstěnice 461 634 157 
7.-8. 12. 2024    MDDr. V. Dušková   H. Sloupnice 606 645 895 

PlacenáÊinzerce 

KAMENICTVÍ 

Pavel Bartoníček-Litomyšl 
tel.774 811 807 

bartonicekpavel1@gmail.com 

 
nápisy na pomníky i bez demontáže nápisní desky, 
opravy nápisů, zlato, stříbro, barva 
nové žulové pomníky, opravy, rovnání pomníků 
obklady krbů, parapety, desky do kuchyní, koupelen 

Pozvánky 

Mateřská škola Sebranice Vás všechny zve na: 

CESTUÊSEÊSV.ÊMARTINEM, 

 

 

 

 

 

 

 

která se začne  11.Ê 11.Ê 2024Ê Ê v 16.15Ê hod.  
od mateřské školy. 
 
     Na putování si posvítíme lampičkami, které si 
můžete před odchodem zakoupit v MŠ (práce dětí) 
nebo přinést vlastní z domova. 
     Možnost zakoupit další výrobky dětí a drobné 
upomínkové předměty. 
Občerstvení zajištěno. 
 
Přijďte si připomenout českou i mezinárodní tradici 
a strávit kouzelný podvečer. 
 

Těšíme se na vás! 

 
PozvánkaÊnaÊturnajÊkaretníÊhryÊKočka 

 
ÊÊÊ 

 

 

ÊÊVÊsobotuÊ7.ÊprosinceÊ2024 
odÊ13Êhodin 

 

 se na sále KD v Sebranicích  
bude konat  turnaj karetní hry KOČKA.  

Prezence hráčů od 12.30 hodin. 
Občerstvení zajištěno. 

 
SrdečněÊzvouÊpořadatelé 

ÊaÊkulturníÊkomiseÊ 

CvičeníÊvÊMateřskéÊškoleÊvÊSebranicích. 
 

     Jak už bylo napsáno v minulém čísle Sebranických novin. 
Cvičení začíná v MŠ veÊ čtvrtekÊ 31.Ê 10.Ê 2024 pilates i zdravotní 
cvičení. Ve čtvrtek 7. 11. 2024 se cvičení konat nebude z důvodu 
mé nepřítomnosti. Děkuji za pochopení.  

VendulaÊTmejová. 

 

DejteÊsiÊdoÊdiářeÊ 
pozváníÊnaÊtradičníÊvánočníÊkoncert 

 
     VÊneděliÊ 8.Ê 12.Ê 2024ÊvÊ17.00ÊhodÊv kostele  sv. Mikuláše. 
Srdečně Vás zve ZUŠ Dolní Újezd společně s kulturní komisí 
obce Sebranice. 


